
PROTOKOL NrXXXl l009

obrad XXIX sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w
odbytej w dniu 25 cz;elro,ct 2009 roku

Ustawowy stan Rady Miejskiej 21, obecnych na sesji 19 radnych (90,48o/o).

Nieobecni uspraudedliwieni:
l. Andrzej Cudniewicz
2. Krystfra Sikora
W obradach uczestniczyli zaproszentgo$cie wedlug zal4czonychlist obecnoSci.

Porzqdek obrad
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad
2. Przedstawienie porzqdku obrad )OilX sesji Rady Miejskiej
3. Wyb6r sekretarza obrad )O(X sesji Rady Miejskiej
4. PrzyjEcie protokolu z obrail )O(VU sesji Rady Miejskiej
5. Informacja Przewodnicz4uego Rady Miejskiej o dziataniachpodejmowanych w okresie

rmpdzy sesjami
6. Sprawozdanie Burmistrza z rcalizasji zadafi w poprzednim okresie, zwlaszpza

z wykonania uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacj e i zapytann radnych
8. Zapytann i wnioski przewodniczryychdzielnic i soltys6w
9. Podjgcie uchwal w sprawie:

a) rozstrzygnigcia o wyodrqbnieniu w bud2rccie Miasta i Gminy Ostrzesz6w Srodk6w
stanowi4cych fundusz solecki (nr 190/2009)

b) prz),stqpienia do tw orznnn Plan6w Rozwoju Miejscowo S;i: Szklarka P rzy godzic|,a,
szklarka My6lniewsk4 Bledzian6w, Korpysy i olsryna nalata2009 -2015
(m l9r/2009)

c) uirycznrrn czgSci nieruchomoSci zabudowanej poloZonej w Ostrzeszowie przy ulicy
Sw. Mikolaja 18 (nr 192/2009)

d) zrniany uchwaly Nr Il/14/2006 Rady Miejskiej Ostrzesz6w z dnn4 grudnia 2006 roku
w sprawie ustalenia wpagrodzenia dla Bunnistrza Miasta i Gminy

1 0. Odpowie dzi rn interpelacje i zapytann
I l. Sprawy r6zre i infonnacje
12. Z*ohczenre

Do p-ktu l-eo Otwarcie i stwierdzenie prawomocno5ci obrad
Radny Edward Skrzypek - PrzewodniczqcyRady Miejskiej otworzyl
obrady )O(IX sesji Rady Miejskiej i stwierdzil, 2e sesja jest prawomocna
do obradowania i podejmowania uchwaL

Do p-ldu 2-so Przedstawienie nomadku obrad XXIX sesii Radv Mieiskiei
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedstawil porzqdek obrad, kt6ry radni
otrzymah z zapr oszsnien na dzisiejsze obrady.
Mariusz Witek -ZastgpcaBurmistrza wn6sl o ujgcie w porz4dku obrad
projektu ulrcwaly w sprawie zniany uchwalyNr IVl4l2006 Rady Mejskiej
Ostrzesz6w zdnia4 grudnia 2006 rokuu w sprawie ustalenia wynagrodzenia
dla Burmistrza Masta i Gminy.
Rada Miejska I 6 glosarni,gd', 2,,wstrrymujacynd" WzyJdawniosek
Zastgpcy Burmistrza.
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Do p-ktu 3-eo Wvb6r sekrqtana obrad XXD( sqsii Badv Mieiskiei
Zgo drrre z w cze{rnejszymi ustaleniami Przewo dnic zryy Rady zgto st,
aby sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zostala radna Mariola Kozlowska.
Radna Mariola Kozlowska wyrazrlazgodg na kandydowanie.
Rada Miejska jednogloSnie (18 glosow ,gd)wybrala radn4Mariolq
Kozlowsk4sekretarzem obnad )OOX sesji Rady Miejskiej.

Na obrady sesji prrybyl radny Grzsgorz WiEcek.

Do p-ktu 4-eo Pruviecie orotokolu z obrad XXVIII sesii Radv Mieiskiei
Radny Pawel Kl6ska - sekretarz obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej
przedstawil wniosek w sprawie przylgcaprotok6l z poprz-edntej
sesjibez odczytann
Wniosek stanowi ratqcantk do protokolu.
Ponadto protok6l byl wyloZony do wglqdu Radnych w pokoju nr 25
UrzEdu Miasta i Gminy o czpradni zostali zawiadomieni w zaproszeniu
na obrady dzisiejszej sesji.
Rada Miejska jednogloSnie (19 glosow ,Zt') ptzyJ$az$oszony wniosek.

Przewodniczqcy Rady Miej skiej Ostrzesz6w i Tastgpy Burmistrza
ztroiryh ity czenn Andrzejowi Grrybowi europoslowi do Europarlamentu
wrgczajry irycznnnw imieniu wlasnyn i Rady Miejskiej oraz pracownik6w
Urzgdu Miasta i Gminy.
Andrzej Grzyb podzigkowal zaLryczenia i wybor do Europadamentu.
Poinformowal w jakich komisjach chcialby pracowad ot az zapontal z pr acq
Europarlamenfu.

Do p-ktu 5-so Informacia PrzewodniczaceFo Radv Mipiskiei o dzialaniach
podeimowanvch w okresie miedzv sesiami
Powyzszq informacjq ztoiryl Przewodniczqpy Rady Miej skiej.
Informacja stanowi ratrymk do protokolu.

Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Bumistrza z realizacii zadafi w nonnednim okresie.
zwlaszcza z wvkpnania uchwal Radv Mieiskiei
Mariusz Witek - ZaXEpca Burmistrza zloiryt poryrlsze sprawozdanie.
Sprawozdanie stanowi zatryni/r. do protokolu.

Do p-ktu 7-so Interpelacie i zaovtania radnvch
Radry An&znj Manikowski zapytuje czy mo2:liwe jest postawienie znaku
ograniczenia prgdko6ci do 70 krn/h na bardzo niebezpiecarym odcinku drogi
wojew6dzkiej m M9 od ul. GRabowskiej do rozjazdvtntzvt.,,cle".
Zdarryto sig na tym odcinku kilka groznych kolizji.
Po raz kolejny porusza temat przeniesienia dworca PKS z centrum miasta
w poblize dworca PKP lub polqpzenie z dworcem PKP. Proponuje przejgcie
lub wydzier2awienie budynku dworca PKP. Wnosi o prowadzenie negocja-
cji z dyrekcjomPKP w sprawie przaercnhft dawzawy budynku dworca.
Radny Jan G6ra zapytuje:
- czy bpdqaneksy do um6w w sprawie wywozu Smieci w szczeg6lno5ci

o s6b mieszkajqcych samotnie, o
- czybpdne prowadzony remont ulicy Wielunskiej - remont kanalizacji

i nawierzchni ulicv.
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Radny Andrzej Og6rkieiwiczzrrr6crtuwagQ na suche konary drzew
ro sn4cych prry dro gach. Stwarzaje one zagro irenie dla przejeLdinl4cych
nimi pojazd6w oraz rowerzyst6w. Problem ten wystgpuje rnin na ulicy
Pogodnej (w kierunku Parzynowa) cry teLna ul. Ko5ciuszki (na wprost
cmentarza). ProSba do Burmistrza" Zeby odpowiednie sluzby zajpty sig
t4sPrawq.
Radny Edward Skrzypek zapytuje jakie seszaffie na naprawQ nawierzchni
dr6g powiatowych remontowanych w ubieglym roku, poniewaZ ich stan
jest juz zly iwc;rqz sig pogarsza.
Radny Ryszard Szynafski porusrylkwestig be4ieczenstwa na dworcu PKP
i skierowal pytanie do Komendanta Powiatowego w Policji" czy w godzi-
nach wieczornych i nocnych mo2na tam skierowa6 patrol. Mieszkaricy
zglasnjqt 2e na terenie dworca ok.23@ (o kt6rej zatrzynnrja siE w
Ostrzeszowie poclqgi dalekobiezne) spotryka sig,dziwne towarzSlstwo",
zachopwujqce siE agresywnie i stwarzaj4ce niebezpieczeristwo dla po-
dr6zujqcyctr-
Radny Henryk Mackanid wnosi o udzielenie na pi$mie odpowiedzi sohysom
wsi Kochlowy i Turze w sprawie dokoriczenia budowy chodnika prry &odzs
nr l l o co pytal na poprzedniej sesji Rady Miejskiej i sohysi nie otrzymali
odpowiedzi.

Do n-ktu 8-eo Zapvtania i wnioski pzewodnicztcvch dzielnic i soltvs6w
Nikt nie zabraNglosu.

Do p-ktu 9-so Podiecie uchwal w snrlwie:
a) rozstrzveniecia o wvodrpbnieniu w budtecie Miasta i Gminv Ostrzesz6w

Srodk6w stanowiacvch fundusz solecki (nr 190/2009)
Mariusz Witek - Zastppca Burmistrza przedstawil pwyhszy projekt
uchwaly. Projekt byl om6wiony na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej.
Radny Henryk Kajser proponuje, aby przeszkoli6 i dokladnie zapzrrai:
z ustaw4o flrnduszu soleckim wszystkich soltys6w w terminie do
31 marca 2010 roku poniewa2 w tym terminie Rada Miejska winna
podjqi uchwalE w sprawie wyodrgdniania funduszu soleckiego w bud-
'?ncie na 2011 rok.
Radny Slawomir Odrobinski stwierdza 2etemat firnduszu soleckiego
jest ternatem trudnym i jest wiele niejasno5ci.

:ffii?r"alona osobowosc prawna dla solectw,
. naleiry w;pracowad za*dy gospodarowania funduszem soleckim.
Radny Crrzngorz Wigcek uwaia,,2e dztelnrce w mie3cie sqposzkodowane
poniewaZ dla nich nie ustalono firnduszu.
Zastgpca Burmishza poinformowal, ?.e z tercna powiatu o strzeszowskiego
tylko gminy Doruch i Kobyla Gfiraroawalaj4wyodrEbnienie funduszu
soleckiego.
Rada Miejska jednoglo5nie (19 glosow ,zd') podjplauchwalg.
Uchwala Nr )OO)V21812009 stanowi zatqcmik do protokolu.
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pnvst4pienia do twozenia Plan6w Rozwoiu MieiscowoSci: Szklarka
Przvsodzicka. Szklarka Mv5lniewskt. Bledzian6w. KorDvsv i OlszYna
na lata 2009 -2015 (nr 191/2009)
Pawel Uscinowicz -lI Zastjpca Burmistrza gzedstawrl projekt uchwaly.
Projekt uchwaly zostal pozyfywnie zaopiniowany pvez stale Komisje
Rady Miejskiej pod obrady sesji.
Rada Miejska jednoglo3nie (19 glosow ,pd) podsplauchwalg.
Uchwala Nr )O()V219/2009 stanowi zatryntk do protokofu.

Przewodnic zryy Rady Miejskiej oglosil 30-minutow4 przerwQ w obradach
(godz.l laq- l l3a).

Po przerwie na obrady nie wr6cil radny Adam Zawaila.

Mariusz Witek - Z,astppcaBurmistrza przedstawil projekt uchwaly.
Projekt zastal pozytyvrnie zaopiniowany przaz state Komisje Rady Miejskiej
pod obrady sesji
T,astepca Burmistrza poinformowal, 2e rrn. powstad Centralne Laboratorium
Wytrawiania MiQsa i w zwi4TJru ztpPowiatowy Lekaru Weterynarii
wystapit o uZyczenie pomieszcze fi rn dluhszy okres.
Radny,\ndrzej Manikowski zapytuje na jakich zasadach uiryczane q
pomieszczenia obecnie dla Powiatowego Lekarza Weterynarii.
Czy z"almowany budynek spehria warunki na laboratoriurn
Andrzej Grzyb dopowiedzial, 2e ponieszczBnia obecnie uz5rtkowane
rrrrle|y przystosowad do potrzeb laboratorium i to sig wiale z duirymr
kosztami" kt6re poniesie Powiatowy Lekuz Weterynarii.
Rada Miejska jednoglo6nie (18 glosow *n) podiEbuchwalE.
Uchwala Nr )C()U22AD009 stanowi zalqcmtk do protokolu.

d) zmiapv uchwalv Nr IU14l2006 Radv Mieiskiei O$trzesz6w
z dnia 4 srudnia 2006 roku q sprawie ustalenia wvnasrodzenia
dla Burmistza Miasta i Gminv
Radny Edward Skrrypek - Przewodnicz4cy Rady Miejskiej przedsta-
wil projekt uchwaly.
Podkre5lil, 2e projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych
Komisji Rady Miejskiej opr6czKomisji O5wiaty, ... .
Radny Ryszard Szymafiski wnosi o uszszeg6lowienie ile wynosi dodatek
specjalny i jaka jest wN4snnkwota podwyz.ki.
ZastppcaBurmishza wyjasnf, ze dodatek specjalny wynosi 3.200 zI,
wlqonrlre wynagrodzenie Burmistrza wynosi6 bgdzie 12.800 zl brutto.
Rada Miejska ll glosami d',7 wstrzymuj4cymi" podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )O()V22112009 stanowi zalqczxtrk do protokolu.

Do p-ktu l0-eo Odpowiedzi na interpclacie i zanvtania
Mariusz Witek - Zastgpca Burmistrza odpowiadaj qc na zapytania i inter-
pelacje radnych wyjasnil:
- wystqpimy o ograniczenie prgdko$ci na drodze nr 449 na odcinku od ul.

Grabowskiej do tnr. ,,cla",

b)
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- poczynimy starania przejgciabudynku dworca PKP i utworzenia
wsp6lnego dworca PKP i PKS,

- w uzasadnionych przypadkach bgdqobnizone stawki zawyw6z Smieci
- Wodociqgi Ostrzeszowskie crynrqstarania poryskania Srodk6w na bu-
dowg kanaltzaciina ul. Warszawskiej z Wojew6dzkiego funduszu
Ochnony Srodowiska"

- robimy WzeEWy drzew przy drogashgminnych i na bieZqpo usuwamy
sucze konary zagrazaiqce bezpieczenstwu,

- aiszczone nawierzchnie dr6g powiatowych majaby6 naprawione
w ramach gwarancji,

- sottysi wsi: Kochlowy i Turze otrryrnaj4odpwiedzi na pismie w sprawie
dokofczenia dobowy chodnika przy drodzn nr l1 we wsiach Kochlowy
i Ttrze.

Do p-ktu ll-so Snrawv r62ne i informacie
Radny Edward Skr4pek- Przewodnicz4cy Rady Miejskiej wni6sl do
do Rady o podjgcie postanowieri, kl6re zostaly szczeg6lowo om6wione
na posiedzeniach statych Komisji w sprawie:
- likwidacji Sarnodzielnego Publicznego ZakJadu Opieki Zdrowotnej

Szpitala Miejskiego z siedzib4przy d.Lipa2
Rada Miejska jednogloSnie (1 8 glosow,T:t') podjglapostanowienmie.
Postanowienie stanowi ?al4czrrtk do protokolu,

- ugody pomiedzy parafia ewnangelicko-augsburskQw Kgpnie a gmina
Ostrzesz6w
Rada Miejska wnosi o negocjowanie wwysokoSci wyplaty odsz.kodowa-
nn za nieruchomo$6 skomunalizowan4 na rzncz rntasta.
Rada Miejska jednoglo5nie (18 glos6w ,td') podjEtapostanowienmie.
Postanowienie stanowi zal||^mk do protokotu.

Poinformowal, 2e do Rady Miejskiej \\rplyn4l wniosek o nadanie imienia
Gimnazjum nr 2 w Ostrzeszowie - sprawqzajmiemy sig po przerwie
wakacyjnej.
Kolejna sesja Rady Miesjkiej wstepnie planowana jest na 17 wrzesnia br.

Do p-ltu 12-qo Zakoficzenie
Przewodniczqpy Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji"
podzigkowal wszystkim zaudzrnlw obradach i zarnknql obrady )OilX
sesji Rady Miejskiej.

Rada podjgla 4 uchwaly i 2 postano*iqp.
Rada rozpo czrfu obrady o godzinie 10@, a zakofrczy\ao godzinie 12p.

Sekretalz
o brad XXl[,sesilRady Miej skiej

y'(P t;o L+'(e-//
Mariola Kozlowska

Protokolowala:
INSPEKTOR

Stefania Budkiewiez

'#if;yfl?J'l'",f#:"
nngr frd.warri Shrzypeh


